
Saksprotokoll i fylkestinget - 01.10.2019  
 
Fylkesordføraren gav slikt svar: 
 

«Fylkesordføraren tilrår at spørsmålet vert sendt over til Vestland fylkesting.» 
 


